
Motion angående prioritering av mötesverksamheten 
 

Hej 
jag anmäler härmed en motion inför årsmötet 
"Jag föreslår att styrelsen prioriterar regelbunden mötesverksamhet i 
Huvudsta och på andra lämpliga platser i Stockholsmområdet.  Lämpliga lokaler 
förutom Huvudsta är arkiven 
 
Jag kommer att på årsmötet lämna argumenten 
Under perioden i Sundbyberg hade vi ofta mer än fyra stora medlemsmöten 
per termin med ett besöksantal på mellan 30 och 60 deltagare d 
 
Gustaf von Gertten 
 
 
 
Styrelsens svar 
 
Styrelsen delar Gustaf von Gerttens uppfattning om att programverksamheten 
(mötesverksamheten) är viktig för föreningen. 2009 hade G-gruppen fler programpunkter 
än 2008, och även 2010 finns ett antal fastställda, och det kommer tillkomma ytterligare 
ett par aktiviteter. Styrelsen utvärderar frågan om olika lokaler och hur G-gruppen kan 
arrangera programpunkter i samarbete med andra föreningar. 
 
Styrelsen 


